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Ag.pt. Onderwerp 
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Opening 
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Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016 
De heer H. Prins (WEEFF) spreekt in over professionalisering van de streekomroep 
(bijlage 1). 
Op vragen van de commissie antwoordt de heer Prins als volgt: 

- Zijn verzoek betreft een bijdrage voor 1 à 2 jaar. Daarnaast wordt gewerkt 
aan het werven van adverteerders . 

- De hoogte van de stagevergoeding hangt af van tijdsduur en omvang van de 
taken. 

- De vraag kan pas nu gesteld worden, omdat het rijk recent heeft aangegeven 
dat de lokale omroepen moeten opschalen naar een landelijk aantal van 80. 

- Er zijn streekomroepen die subsidie ontvangen. Andere die dit niet kregen 
zijn failliet gegaan. Omroep Schagen wordt deels gesubsidieerd. 

- Er ligt nog geen concrete subsidieaanvraag, omdat eerst alle West-Friese 
gemeenteraden benaderd worden om hen op de hoogte te stellen.  
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Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 23 november 2017 
Op verzoek van mevr. Selders wordt haar inbreng toegevoegd aan het verslag. 
Wethouder Fit verzoekt op pag 4, agendapunt  13 tweede gedachtestreepje de tekst 
te vervangen. In het verslag staat: “Naar verwachting  (op basis van de informatie 
van het IHP) zal zich de komende tien jaar geen vergelijkbare situatie als de 
Jozefschool voordoen.”  Als nieuwe tekst, meer uitgebreide tekst, wordt ingevoegd: 
“Het college heeft een korte termijn visie ontwikkeld voor de komende 10 jaar, 
waarin staat welke scholen in aanmerking zullen komen voor nieuwbouw of 
renovatie. Met de raad is afgesproken de afzonderlijke voorstellen aan de raad  voor 
te leggen. De Jozefschool stond feitelijk apart van het IHP. De afzonderlijke situaties 
worden door het college op zijn merites bekeken. Wat voorligt is Twisk en Hauwert; 
dit wordt nader onderzocht. Voor Sijbekarspel is geen signaal dat daar een 
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vergelijkbare situatie aan de orde is.” 
 

5 
 

Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 
De toezeggingen en motielijst wordt vastgesteld. 
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Actieve informatie college 
Mevr. Fit informeert de commissie over het volgende: 
- Aan de projectweek van de poëzie doen groepen van 4 scholen mee. De winnende 
gedichten worden als kunst gerealiseerd op muren van inwoners, die zich daarvoor 
hebben aangemeld.  
- Het vrijwilligerspunt organiseert een vrijwilligersfeest voor vrijwilligers uit 
Medemblik op 3 maart a.s. in De Bloesem. 
 
Dhr. Nederpelt informeert de commissie over het volgende: 

- Het rijk heeft aangegeven dat Beschermd Wonen niet per 2020 wordt 
gedecentraliseerd, maar op een later te bepalen tijdstip. Hij betreurt dit. 
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Rvs Verordening Maatschappelijke Ondersteuning 2018 (DOC-17-039758) 
 
Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Nederpelt als volgt 
geantwoord: 
 

- Nagegaan wordt of de intrekkingsdatum juist vermeld staat in het besluit. 
(Informatie na de vergadering: De intrekking staat in de verordening, maar 
zal ook in het besluit worden opgenomen).  

- De verordening is gemeentelijk beleid. De inkoop vindt regionaal plaats. 
- Met goedkoopste voorziening wordt bedoeld de juiste voorziening tegen de 

beste prijs. 
- De hoogte van de vergoeding voor hulp uit het sociale netwerk door een 

professional is afhankelijk van de plaats van de persoon in het sociale 
netwerk: In de 1ste en 2de lijn geldt het sociaal netwerk tarief, daarbuiten het 
professionele tarief. 

- Het misbruik van ontvangen van vergoedingen is momenteel heel beperkt. 
Omdat eerder niet alle gegevens bekend waren was dit aanvankelijk hoger. 

- Onderzoek naar misbruik vindt onder meeer bij de PGB plaats door achteraf 
na te gaan of de besteding juist is geweest. Daarbij wordt ook op signalen op 
mogelijk misbruik uit de omgeving gereageerd. Daarnaast kan de gemeente 
zelf onderzoek instellen. Ook heeft een gemeente een toezichthoudende rol 
met name naar de zorginstellingen.  Het toezicht vindt steekproefgewijs 
plaats. De SVB gaat dit overigens ook na voor verstrekkingen vanuit de SVB. 
Ook wordt er gebeld naar zorgaanbieders om navraag te doen over geleverde 
zorg. 

 
De commissie besluit dat het onderwerp als hamerstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 
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Rvs Vaststellen verordening Jeugdhulp 2018 (DOC-17-040104)  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Nederpelt als volgt 
geantwoord: 

- De vertrouwenspersoon gaat op eigen initiatief langs instellingen om zichzelf 
bekend te maken en te presenteren. 

- Bij de inkoop is een klachtenprocedure bij de zorginstelling een vereiste. De 
klacht wordt eerst daar neergelegd, waarbij de gemeente wel wordt 
geïnformeerd. De gemeente komt zelf in beeld wanneer medewerkers van de 
gemeente betrokken zijn. 

- Het college kan een doorverwijzing afwijzen, bijvoorbeeld wanneer een 
huisarts naar een zorgaanbieder verwijst. De zorgaanbieder informeert de 
gemeente hierover en over de zorg die aangeboden gaat worden. Een 
zorgaanbod kan afgewezen worden wanneer dit oneigenlijk is, bijvoorbeeld 
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een IQ-test, want dit is geen jeugdzorg. Daarvoor wordt geen beschikking 
afgegeven. De gemeente beschikt niet over de medische gegevens van de 
zorgvrager. 

 
De commissie besluit dat het onderwerp als hamerstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 
 
 
Bespreeknotitie College ‘Actieplan meer pleeggezinnen’   
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Wethouder Nederpelt en mevr. Visser geven een presentatie over de voorgenomen 
aanpak van het actieplan. De sheets zijn bij dit verslag gevoegd. 
Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Nederpelt als volgt 
geantwoord: 

- Het tekort aan pleegouders is een landelijk probleem. De wethouder vindt 
dat dit plaatselijk opgepakt moet worden, vandaar dit actieplan. 

- In interviews naar de oorzaak van het tekort wordt aangegeven dat de 
samenwerking ouders, pleegouders, jongeren tegenvalt; ook bureaucratie 
(bijv. kosten van een uitje) wordt genoemd. Er wordt regionaal een fonds 
opgezet. 

- Er zijn ook alleenstaanden aangemeld, maar dit matcht vaak niet. Vaak 
worden uit het sociaal netwerk pleegouders geworven. 

- Er wordt ook gewerkt met weekend pleegouders. 
- Het actieplan kan uit beschikbaar budget worden gefinancierd. Naar 

verwachting wordt in september gekeken naar de ervaringen met het 
actieplan. 

 
In verband met de beperkte resterende tijd voor de vergadering besluit de commissie 
dat de fracties de gelegenheid krijgen hun inbreng schriftelijk aan de griffie te 
sturen. De griffie zal deze inbreng toevoegen aan het verslag (Bijlage 2; Inbreng 
fracties bij ‘Actieplan meer pleeggezinnen’).  
 
Sluiting 

  
  
  
Vastgesteld in de cie. Samenleving op 8 februari 2018 
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BIJLAGE 2   Inbreng fracties  bij Bespreeknotitie ‘Actieplan meer pleeggezinnen’ 

 

E. van den Bosch (CDA): 

Het CDA is blij dat dit actieplan op deze manier wordt opgepakt, heel breed, alle betrokkenen en 

deskundigen worden erbij betrokken. 

Pleegzorg moet ook wat het CDA betreft een speerpunt zijn omdat uit onderzoek is gebleken dat 

het opgroeien in een gezin veel positieve effecten heeft op het kind. Het biedt geborgenheid en 

veiligheid. Pleegzorg is de grootste variant in de jeugdzorg, en wordt ook wel de Parel van de 

Jeugdzorg genoemd. Ook is pleegzorg goedkoper dan uithuisplaatsing in een residentiële instelling. 

 

Actiepunt 1; coördinatie van pleegzorgactiviteiten, ontmoeting, training, thema avonden en 

contact dichtbij 
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Dit is heel zinvol. Pleegouders hebben qua regelgeving met erg veel partijen te maken en dit wordt 

als lastig ervaren horen wij. Ook zijn er hobbels te nemen, als het gaat om bijv de voogdij-instelling 

of contacten met gezinsvoogden. Pleegzorg is een van de meest gecompliceerde vormen van 

hulpverlening. Wij zijn ervan overtuigd dat dit actiepunt bijdraagt aan het ondersteunen van de 

pleeggezinnen in onze gemeente. Ik zou nog een suggestie willen doen; een besloten FB groep 

maken met pleegouders uit de omgeving. (Als zij dit willen). Ik las dat onze gemeente van plan is, 

om de NVP erbij te betrekken, dit is een uitstekend plan want zij zijn hierin al ervaren. Tot slot nog 

een vraag, Parlan heeft een Pleeg Ouder Raad. POR. Bestaat dit niet als POR W-F? 

 

Actiepunt 2; Info voor pleegouders over aanvullende pleegzorgvergoeding 

Het pleegzorgfonds helpt om te voorkomen dat pleegouders om financiële redenen met de opvang 

stoppen of dat aspirant-pleegouders om deze reden afhaken. Het Pleegzorgfonds is alles behalve 

een luxe voorziening. Het is juist een vangnet voor schrijnende situaties. 

In de contacten met pleegouders die wij onderhouden is vaker naar voren gekomen, dat de 

gebruikelijke pleegzorgvergoeding niet toereikend is. Het gaat bijvoorbeeld om kosten voor 

opleiding, therapie, zwemles, een fiets of reiskosten naar de ouders toe, of reiskosten voor 

medische of therapeutische ondersteuning. Meer voorlichting over de beschikbare fondsen en 

mogelijke financiële tegemoetkomingen is zeer wenselijk, bij aanvang van pleegouder worden. (Zo 

ken ik -naast het pleegzorgfonds- Je eigen plek/Het Jamaar Fonds/Stichting 

Kinderpostzegels/Stichting Steunfonds Jeugdzorg NH. Ik heb wel eens gesproken met Stichting 

Leergeld, of zij ook Pleegkinderen kunnen helpen. Dit ligt vaak moeilijk i.v.m de voogdij. Hierbij 

roep ik de wethouder op, of hij eens in gesprek wil met Leergeld over deze materie. 

 

Actiepunt 3; Specifieke aandacht 18- 18+ 

De opvoedingsvariant gaat to 18 jaar. Verlengde pleegzorg kan worden aangevraagd bij de 

gemeente. Dit gebeurt niet vaak. Zou dit kunnen komen omdat de regeling onbekend is bij 

pleegouders? Uit onderzoek is recent gebleken, dat elke euro die je als gemeente investeert in 

verlengde pleegzorg, je uiteindelijk 1,27 oplevert. (Besparing andere te maken kosten bij 18+). Is 

dit rapport bij u bekend? Tot slot: Is het mogelijk, om pleegzorg als vanzelfsprekend te verlengen na 

18 tot bijv 21 of 23 jaar, TENZIJ er redenen zijn om dit niet te doen? 

 

Actiepunt 4; pleegzorgcampagne (werving ism pleegzorgaanbieders) 

Het college stelt voor om eerst actiepunt 1 t/m 3 uit te voeren en vervolgens aan de slag te gaan 

met de werving. Wij willen benadrukken, dat behoud van de huidige (41) pleeggezinnen ook onze 

prioriteit heeft. Toch willen wij het college vragen, om parallel te werven, in ieder geval te blijven 

aansluiten bij de landelijke en regionale acties hiervoor. Met name omdat ook de Kamer in 

december 2017 heeft ingestemd met het verlengen van de financiering voor het werven van nieuwe 

pleegouders. 

 

R. Blauw (PvdA):  

Wij vinden vooral de kans die beschreven is in het project, waarin de bovenregionale samenwerking 

wordt genoemd, erg positief. Maak gebruik van elkaar kennis, kunde en professionaliteit. 

Verder kunnen wij ons vinden in het project en de aanpak. 

 
M. Weeber (PWF): 
Goede opbouw van de actie. Belangrijk voor de uitbreiding van de 41 pleegzorggezinnen in 
Medemblik.  
Belangrijk in de werving is dat de weekendpleeggezinnen ook tot de mogelijkheden behoren. Dat is 
een makkelijker insteek voor eventueel toekomstige pleeggezinnen. 
Succes met de werving en de campagne. 
 
T. Steenbergen (PW2010): 
Vooropgesteld dat dit een opdracht is om te omarmen. Het betreft hier een verbetering voor een 
bijzonder kwetsbare doelgroep binnen onze gemeente. Het is dus een gegeven, dat dit project een 
hoge slagingskans moet hebben, niet alleen voor de doelgroep, maar ook rekening houdende met 
afbreukrisico voor de gemeente. 
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Op mijn opmerking, dat ik een financiële onderbouwing mis in het plan antwoordde de 
portefeuillehouder, dat dit uitvoering betreft, dus des College’s is, en het binnen de begroting past.  
In aanmerking genomen, dat de gemeente Medemblik een smalle formatie kent (benchmark) en dit 
project naar mijn mening extra werk mee brengt wil ik van de portefeuillehouder vernemen of dit 
extra werk zowel kwantitatief als kwalitatief binnen de huidige formatie kan/zal worden 
uitgevoerd. Kan de portefeuillehouder mijn zorg omtrent een succesvolle uitvoering wegnemen? 
  
 
 


